

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號：S19/20-063

公益金賣旗日(中三至中五)

敬啟者：為鼓勵學生關懷弱小，服務社群，並配合『其他學習經歷』課程，本校將參與香港公益金舉辦的賣旗日活動。貴子弟已報名參加。詳情如下：

日期	2019年11月16日(星期六)
時間	上午9時至中午12時
集合地點	本校
服務地區	石硤尾、大坑東、深水埗
負責老師	鍾世澤主任、禰寶健老師、蘇陶申港老師
備註	旗袋及賣旗資料將於11月16日早上於學校派發

請於2019年11月11日或以前透過「家校通系統」回覆，以便辦理及備案。

賣旗日活動乃常規課程的一部份，學生必須參與。如學生無故缺席或遲到依校規處理。

如有查詢，請致電23800241與鍾世澤主任、禰寶健老師、蘇陶申港老師聯絡。

此致

貴家長

2019年11月1日



招祥麒
校長 招祥麒博士

回 條

公益金賣旗日(中三至中五)

敬覆者：有關 貴校通告(編號S19/20-063)內容，業已知悉，本人同意敝子弟參與是項活動。

此致

陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：_____

家長姓名：_____

班 別：_____ 班 號：_____

簽 署：_____

請於2019年11月11日或以前透過「家校通系統」回覆

2019年 ____ 月 ____ 日

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

Circular no.: S19/20-063
To: Parents of Secondary 3 - 5 Students

1 November 2019

Flag-selling Day for the Community Chest of Hong Kong (Secondary 3 - 5)

In order to instill in students a caring attitude towards the disadvantaged and encourage them to serve the community, we have enrolled your child in the Flag-selling Day organized by the Community Chest of Hong Kong in line with the curriculum of "Other Learning Experiences". The details are as follows:

Date	16 November, 2019 (Saturday)
Time	9:00 a.m. – 12:00 n.n.
Venue of Assembly	School
Flag-selling areas	Shek Kip Mei, Tai Hang Tung and Sham Shui Po
Teachers in Charge	Mr. Chung Sai Chak, Mr. Huen Po Kin and Mr. So To San Kong
Remarks	Flag bags and information sheets of the event will be distributed at school in the morning of 16 November.

For enquiries, please contact Mr. Chung Sai Chak, Mr. Huen Po Kin or Mr. So To San Kong at 23800241. Please reply to this circular through "School Comm System" on or before **11 November 2019**.

Given that this event is part of the regular curriculum, students must attend the event and arrive in the specified place of assembly on time. Absentees and latecomers will be punished in accordance with the school regulations.

Thank you very much for your attention.



Chiu Cheung Ki

Dr. CHIU Cheung Ki
Principal

----- ✂ ----- ✂ -----
Reply Slip

Flag-selling Day for the Community Chest of Hong Kong (Secondary 3 - 5)

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S19/20-063 has been read and understood. I **agree** to let my child join the above activity.

Name of student: _____

Name of parent: _____

Class: _____ Class no.: _____

Signature: _____

Please reply to this circular through "School Comm System"
on or before **11 November 2019**.

Date: _____